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Abstract (en)
[origin: ES2000053A6] A process for bleaching household laundry in a wash cycle, comprising a first stage in said cycle in which the laundry is
washed in the presence of a detergent composition free of any peroxide-type bleaching agent at a temperature between about 40 DEG to 60 DEG
C. and a pH between about 8 and 12, rinsing said laundry, and subjecting said laundry to a second stage in said cycle in which said rinsed laundry
is washed in the absence of any detergent and in the presence of at least one peroxide-type bleaching agent and an activator at a temperature
between about 40 DEG to 60 DEG C. and a pH between about 9 and 13.

Abstract (fr)
Blanchiment de linge domestique dans un cycle de lavage, caractérisé en ce qu'il est effectué en deux étapes a une température comprise entre
40° C et 60° C environ, la premiére réalisée a un pH compris entre 8 et 12 en présence d'une composition détergente exempte d'agents de
blanchiment peroxydés, la seconde réalisée a un pH compris entre 9 et 13 en présence d'un agent de blanchiment peroxydé et d'un activeur
en l'absence d'agents détergents, la premiere comme la seconde étape étant suivies d'opérations classiques de ringage des cycles connus. La
premiére étape peut étre réalisée en présence d'un enzyme protéolytique.
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